
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XLII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 1 czerwca 2021 r. 

 

 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XLII w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, że sesja została zwołana w oparciu o art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek Burmistrza.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

13 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Powitał przybyłych na obrady Wicestarostę Koneckiego Wiesława Skowrona, Burmistrz 

Stąporkowa Dorotę Łukomską, Panią Skarbnik, Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Końskich oraz wszystkich Radnych. 

W związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

(UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  

z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2020 r. poz.713 ze zm.) poinformował, iż obrady sesji  

są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności Radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z wnioskiem Burmistrza 

Stąporkowa o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr VIII/50/2019 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  

w Stąporkowie oraz projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/126/2019 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie ogłoszenia konkursu  

na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Stąporkowie i powołania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia powyższe wnioski 

zostaną poddane pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/50/2019 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła powyższy wniosek 

i projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji do punktu 3 ppkt. e).  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/126/2019 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie i powołania 

komisji konkursowej do jego przeprowadzenia. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła powyższy wniosek 

i projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji do punktu 3 ppkt. f).  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dalszej kolejności zostaną poddane  

pod głosowanie dwa wnioski Radnego Jacka Trudnosa złożone na wspólnym posiedzeniu 

komisji, które odbyło się w dniu dzisiejszym. Wyjaśnił, że dotyczyły one wprowadzenia zmian 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/194/2020 z dnia 10 sierpnia 2020 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu ujętego w punkcie 3 ppkt a). 

Zapytał, czy po rozmowie z Wicestarostą Koneckim, która miała miejsce przed sesją Radny 

Jacek Trudnos nadal podtrzymuje zaprezentowane stanowisko. 

Radny Jacek Trudnos wyjaśnił, że wniosek dotyczył wprowadzenia do projektu uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/194/2020 z dnia 10 sierpnia 2020 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu dodatkowych podpunktów dotyczących remontu 

drogi powiatowej w Gosaniu oraz w Koziej Woli. Poinformował, że wobec sugestii burmistrza 

i radnych, że złożony przez niego wniosek może utrudnić dalszy przebieg sesji jest w stanie  

go wycofać, ale wówczas, gdy otrzyma od Pani Burmistrz i Pani Skarbnik zapewnienie o tym, 

że faktycznie na kolejnej sesji na złożone przez niego wnioski zostaną wyodrębnione środki  

w budżecie. Podkreślił, że jeśli uzyska takie zapewnienie, wniosek wycofa. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska zapewniła, że zgodnie ze złożonym w dniu 

dzisiejszym zobowiązaniem, na najbliższej sesji, która najprawdopodobniej zostanie zwołana 

na wniosek w następnym tygodniu zostaną zabezpieczone środki finansowe. Wyjaśniła, że po 

przyjęciu uchwały na trzy drogi i zabezpieczeniu środków, zostanie przygotowany projekt na 

dwie kolejne drogi. Dodała, że gmina miała wskazać trzecią drogę, ale po dzisiejszym 

spotkaniu, w którym uczestniczył Starosta Konecki Wiesław Skowron gmina otrzymała 

deklarację, że trzecią drogą będzie ul. Szkolna w Niekłaniu Wielkim. Burmistrz Stąporkowa 

Dorota Łukomska powiedziała, że jest to decyzja satysfakcjonująca wszystkich. Podziękowała  

Staroście i Wicestaroście Koneckiemu za dobrą i owocną współpracę w zakresie przebudowy 

dróg powiatowych. Przypomniała, że na kolejnej sesji zostaną zabezpieczone środki na dwie 

pozostałe drogi a trzecią będzie ul. Szkolna w Niekłaniu Wielkim.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Radnych także podziękował Staroście  

i Wicestaroście Koneckiemu za współpracę. 

Wicestarosta Konecki Wiesław Skowron wyjaśnił, że sprawa ul. Szkolnej w Niekłaniu 

Wielkim została przedstawiona na posiedzeniu Zarządu Powiatu Koneckiego. Powiedział,  

że w sytuacji, gdy wniosek starostwa nie uzyska aprobaty lub nie zostanie ogłoszony nabór 

wniosków na pozyskanie środków zewnętrznych, to w roku bieżącym rozpocznie się  

realizacja ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim w wersji przedstawionej przez Panią Burmistrz, 

czyli współfinansowaniu inwestycji w wysokości 70%:30%. Wicestarosta Konecki wyjaśnił, 

że propozycje powiatu mogą nie być ostatnimi, które przedstawiono w tym roku. Dodał, że nie 

deklaruje także, których zamierzeń będą one dotyczyć. Podkreślił, że w pierwszej kolejności 

należy wykonać dokumentację na ul. 1 Maja w Stąporkowie od skrzyżowania do szkoły, 

ponieważ realizacja tego odcinka drogi w kierunku Przyłóg bez dokumentacji jest niemożliwa, 

bo  na przedmiotowej drodze tworzy się zastój wodny, więc należy zająć się rozwiązaniem tego 

problemu poprzez wykonanie kanalizacji. Powiedział, że wstępne zamierzenie obejmowało 

zgłoszenie do grupy proponowanych dróg także ul. 1 Maja w Stąporkowie. Wyjaśnił, że 

ponieważ są jeszcze kolejne drogi ważne dla gminy i dla powiatu i w sytuacji, gdy będą 

możliwości zostanie wzięty pod uwagę także odcinek drogi Adamek - Konterewers. 

Wicestarosta Konecki dodał, że ponieważ jest to odcinek łączący dwie gminy, na prośbę wójta 

Mniowa zostanie wzięty pod uwagę do wykonania latem lub jesienią. Podkreślił, że jeżeli będą 

składane propozycje, wówczas gmina Stąporków zostanie o tym poinformowana. Wyraził 

przekonanie, że ten rok będzie udany. Dodał, że jest jeszcze szereg bardzo ważnych inwestycji 

drogowych, nad którymi należy się zastanowić w roku następnym, tj. Niekłań- Chlewiska, czy 
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dokończenie drogi w Odrowążu w kierunku Odrowążka. Poinformował, że w przypadku drogi 

Odrowąż-Odrowążek  inwestycja będzie zakończeniem ciągu drogowego Odrowążek-Niekłań, 

ale w tym roku nie udało jej się zaproponować do wykonania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Wicestaroście Koneckiemu za złożone 

deklaracje, dotychczasową współpracę i wspieranie wykonywania ciągów drogowych. Zapytał 

Radnego Jacka Trudnosa, czy podtrzymuje stanowisko. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, że w związku z zapewnieniem odnośnie zabezpieczenia 

środków finansowych na kolejnej sesji oraz z szacunku dla Starosty Koneckiego, wniosek 

wycofuje. Podkreślił, że droga w Koziej Woli jest bardzo ważna, podobnie jak bardzo długo 

oczekiwana droga w Grzybowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radny Jacek Trudnos wniosek wycofuje. 

Radny Jacek Trudnos potwierdził wycofanie wniosku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z brakiem dalszych uwag do proponowanego 

porządku obrad XLII sesji poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Głos zabrał Wicestarosta Konecki Wiesław Skowron. Zwrócił się do Radnej Barbary 

Zamachowskiej i wyjaśnił, że deklaracja dokonania oględzin zgłoszonych problemów w terenie 

jest aktualna, ale nie ma możliwości, aby jej dokonać w bieżącym tygodniu z uwagi na urlop 

Pana Starosty. Zapewnił, że o terminie spotkania osoby zainteresowane zostaną 

poinformowane. Przypomniał, że w gronie ważnych dróg znajduje się także odcinek Czarna- 

Końskie, która powinna być jedną z pierwszych do wspólnego wykonania, nawet w roku 

bieżącym.  

Radny Edward Mazur podziękował Staroście Koneckiemu za uwzględnienie w planach 

remontowych ul. 1 Maja w Stąporkowie i poprosił o jej kompleksową realizację wraz  

z chodnikiem z uwagi na bezpieczeństwo dzieci uczęszczających tą drogą do szkoły.  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska poinformowała, że wielokrotnie podejmowano 

interwencje w sprawie ul.1 Maja w Stąporkowie oraz drogi Czarniecka Góra-Czarna-Janów. 

Wyraziła  nadzieję, że to na ten odcinek w roku bieżącym zostanie złożony wniosek. 

Podkreśliła, że właśnie ta droga ma największe szanse na uzyskanie dofinansowania ze względu 

na obecność dwóch szkół, szpitala a dodatkowo lokalizację ronda, co jest dodatkowo 

punktowane. Poinformowała, że istnieje tam możliwość wykonania podświetlanego przejścia 

dla pieszych. Pani Burmistrz dodała, że to spowoduje, że zapewne ta droga znajdzie się  

na pierwszym miejscu do dofinansowania. Powiedziała, że ponieważ na ul. 1 Maja  

w Stąporkowie chodnik jest zlokalizowany zarówno po prawej jak i po lewej stronie, to gminie 

zależy na wykonaniu po jednej stronie ciągu dla rowerzystów. Poinformowała o przedstawieniu 

także innych propozycji do dofinansowania, m.in. ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim, gdzie 

zlokalizowana jest szkoła oraz ośrodek zdrowia, co jest dodatkowo punktowane. Podkreśliła, 

że także przy drodze w Gosaniu zlokalizowana jest szkoła. Pani Burmistrz zapewniła,  

że dodatkowo istotny jest ciąg drogi Odrowąż-Odrowążek i ciąg drogi, który idzie  

od Czarnieckiej Góry do Modrzewiny także jest w fatalnym stanie. Powiedziała, że gmina dalej 

deklaruje chęć współfinansowania przebudowy drogi. Podkreśliła, że niezwykle ważne jest, 

aby starać się w pierwszej kolejności pozyskiwać środki zewnętrzne na inwestycje drogowe. 

Powtórzyła, że gmina dalej deklaruje chęć współfinansowania przebudowy dróg powiatowych. 

Głos zabrał Wicestarosta Konecki Wiesław Skowron. Zwrócił się do Pani Burmistrz Doroty 

Łukomskiej i powiedział, że słusznie podkreśla znaczenie drogi Czarna - Końskie. 

Poinformował, że jej realizacja została już rozpoczęta od strony Końskich i byłoby niezasadne 



4 
 

niewykonanie inwestycji w całości. Wyjaśnił, że niestety przy inwestycji wystąpiły problemy 

własnościowe. Wicestarosta Konecki przypomniał, że pani Burmistrz podkreśliła także 

ważność drogi w kierunku Przyłóg. Zapewnił, że powiat będzie szukał możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych na tę inwestycję, która może okazać się kosztowna w realizacji, 

szczególnie podjazd pod tzw. Edward. Powiedział, że jego zdaniem droga będzie wymagać 

szczególnych nakładów.  

Ad.pkt.3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekty uchwał zaopiniowane pozytywnie, 

co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji 

i ponieważ wszyscy radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.3. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/194/2020 z dnia 

10 sierpnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLII/288/2021 w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/194/2020 z dnia 10 sierpnia  

2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2021-2033. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLII/289/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2021-2033, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 

rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLII/290/2021 sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLII/291/2021 w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/50/2019 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie powołania Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z pisemną rezygnacją ze składu 

osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  

w Stąporkowie Radnej Elżbiety Kołodziej należało dokonać stosownych zmian. Wyjaśnił,  

że na członka przedmiotowej komisji zaproponowano kandydaturę Radnej Barbary 

Zamachowskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radna Barbara Zamachowska 

wyraża zgodę na udział w pracach Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Radna Barbara Zamachowska zgodę wyraziła.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLII/292/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/50/2019 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/126/2019 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie ogłoszenia konkursu  

na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Stąporkowie i powołania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z pisemną rezygnacją ze składu 

osobowego komisji do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie Radnej Elżbiety Kołodziej należało 

dokonać stosownych zmian. Wyjaśnił, że na członka przedmiotowej komisji zaproponowano 

kandydaturę Radnej Elżbiety Jóźwik. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radna 

Elżbieta Jóźwik wyraża zgodę na udział w pracach komisji konkursowej. 

Radna Elżbieta Jóźwik zgodę wyraziła.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 12 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

podjęła uchwałę Nr XLII/293/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/126/2019 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie ogłoszenia konkursu  

na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Stąporkowie i powołania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Radna Elżbieta Jóźwik w związku z art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tj. Dz. U. z 2020 r. poz.713 ze zm.) wstrzymała się od głosu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Ad.pkt.4. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XLII obrady sesji 

Rady Miejskiej w Stąporkowie  dziękując wszystkim za przybycie. 
 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                          Jacek Kołodziej 
 

 


